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Z A P I S N I K 

s Izborne skupštine Zbora teniskih sudaca Hrvatske održane dana 18. srpnja 2017. godine u Hotelu Sol Umag, 
Meeting centar s početkom u 11.30 sati. 

 

OTVARANJE SKUPŠTINE 

Skupštinu je otvorila Predsjednica ZTSH Suzana Knežević. 
 
Izbornoj skupštini prisustvuje 59 članova. 
 
Predsjednica ZTSH Suzana Knežević otvara Izbornu skupštinu i predlaže slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

1. Izbor Radnog predsjedništva 
2. Izbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika 
3. Izbor Verifikacijskog povjerenstva 
4. Izbor Izbornog povjerenstva 
5. Izvješće Predsjednice 
6. Izvješće za školstvo 
7. Izvješće o delegacijama na nacionalne i međunarodne turnire 
8. Financijsko izvješće 
9. Razrješenje Predsjednice i Upravnog odbora 
10. Prikaz programa rada predsjedničkog kandidata 
11. Izbor Predsjednika 
12. Izbor članova Upravnog odbora na temelju prijedloga izabranog Predsjednika 
13. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno usvojen, a Skupštinu je otvorila i vodila Predsjednica ZTSH Suzana Knežević. 
 

Točka 1. 
 

Predsjednica Suzana Knežević je za Radno predsjedništvo predložila članove Ivana Čevizovića i Velislava 
Turčina. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
Točka 2. 

 
Predsjednica Suzana Knežević je za zapisničara predložila Antoniu Dražić, a za ovjerovitelje zapisnika Mateju 
Milinković i Alena Vlahovića. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 

Točka 3. 
 

Predsjednica Suzana Knežević je za članove Verifikacijskog povjerenstva predložila Lorenu Brzuhalski, Ivana 
Markanovića i Marjana Pančevskog. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
  



Dokument: 2017-07-18_ZAPISNIK sa Skupštine ZTSH.docx 
2 od 4 

Točka 4. 
 

Predsjednica Suzana Knežević je za članove Izbornog povjerenstva predložila Ivana Gudelja, Luku Turdu i Anju 
Vreg. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 

Točka 5. 
 

Predsjednica Suzana Knežević obratila se prisutnima sa izvještajem o svom radu i radu Upravog odbora za vrijeme 
trajanja mandata u razdoblju od srpnja 2015. – srpnja 2017. Adelka Činko bila je zadužena za školovanje sudaca, 
Ivan Markanović i Vedran Knežević za delegiranje sudaca na nacionalnom kalendaru, Marin Mikša i Ivan 
Markanović za web stranicu ZTSH, a Mila Knežević i Suzana Knežević za delegiranje na međunarodne turnire. 
Član UO Vedran Knežević je prijevremeno napustio rad istog. 
 
U međuvremenu Verifikacijsko povjerenstvo je ustvrdilo da od prisutih 59 članova, 58 članova ima pravo glasa te 
da Ivan Lončar ostaje bez tog prava zbog neplaćene članarine. 
 

Točka 6. 
 

Adelka Činko kao osoba zadužena za školovanje sudaca obratila se prisutnima čitajući izvješće za razdoblje srpanj 
2015. – srpanj 2017. S naglaskom na održanim tečajevima za glavne i linijske suce, ponovnim uvođenjem 
praktičnog dijela tečaja, uspostavljanju kriterija za napredovanje sudaca i prijave u ITF škole, te tečaje za vrhovne 
suce. 
 
Mladen Tomšić: Pitanje upućeno u svezi kriterija za održavanje tečaja za vrhovne suce na što je Adelka Činko 
odgovorila da se od kandidata za prijavu na tečaj očekuje da su iskusni glavni suci. 

 
Točka 7. 

 
Izvješće o delegacijama na nacionalne turnire u kratkom obraćanju prisutnima Ivan Markanović istaknuo je da smo 
imali oko 400 nacionalnih turnira u protekle 2 godine. Bio je problem delegiranja 1. i 2. hrvatske teniske lige zbog 
preklapanja datuma održavanja istih te WTA turnira u Bolu početkom 6 mjeseca. Za jedan vikend smo trebali 32 
vrhovna suca plus glavne suce za neke susrete, što nismo mogli osigurati zbog već prije spomenutog razloga, ljudi 
su rađe bili linijski na WTA Bol nego glavni ili vrhovni suci na nacionalnom kalendaru. 
Iduće godine ćemo imati dodatan problem na području Rijeke jer ćemo imati 3 momčadi u 1. hrvatskoj teniskoj ligi. 
Omogućena je administracija za suce te ulaz u bazu podataka na web stranici HTS-a „Online prijava za suce“.  
Također napomenut je i problem rang-lista, tj. da na različitim bazama/tablicama igrač ima različitu poziciju na 
rang-listi, a trebao bi imati istu. To je sistemska greška i moramo je pokušati zajedno ispraviti. 
Kako se za vođenje turnira iz kalendara HTS-a program Tour Planner od HTSV-a nije pokazao kao jednostavan 
jer treba puno administrativne akcije prije samog turnira, a trebao je pojednostaviti cijeli proces, odustalo se od 
njegove primjene. U pripremi je novi program za vođenje turnira iz kalendara HTS-a te se planira testiranje krajem 
rujna 2017. 
 
Marin Sinovčić: Uputio je pitanje u svezi delegiranja mladih sudaca na turnire iz nacionalnog kalendara i liga. 
Odgovor Ivana Markanovića je bio da ili nisu članovi zbora, nisu položili praktični dio ispita ili jednostavno 
nedostatak turnira. 
Vlado Vergaš se nadovezao i ukazao na problem mladih sudaca iz regije Vinkovaca za delegiranje na lige. 
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Točka 8. 
 

Predsjednica Suzana Knežević prisutnima je predočila financijsko izvješće za 2016 i 2017, uz naglasak da kontrolu 
na trošenje sredstava na podračunu HTS-a ima ZTSH. 
 

Prihodi  
- prilozi od članarina 31.300,00 kn 
- uplate od tečajeva 28.400,00 kn 
- uplate od kamata 79,84 kn 
Ukupno prihodi 59.779,84  kn 
  

Rashodi  
- za suce koji su položili međunarodne ITF škole 19.978,76 kn 
- honorari predavača 9.708,90 kn 
- stanice Motorola (4 para, 8 kom) 3.740,00 kn 
- troškovi banke 542,60 kn 
- vijenac 600,00 kn 
- ova sjednica skupštine 2.676,61 kn 
Ukupno rashodi 37.199,87 kn 
  

Stanje na ZTSH podračunu na dan 30.06.2017. 116.217,33 kn 
 

Točka 9. 
 

Razrješenje Predsjednice Suzane Knežević i Upravnog odbora ZTSH za proteklo razdoblje. 
Jednoglasno izglasano razrješenje istih. 
 
Uslijedila je 10 minutna pauza. 
 

Točka 10. 
 

Izborno povjerenstvo je preuzelo liste kandidata za Predsjednika te ustvrdilo da svatko od kandidata zadovoljava 
utvrđene kriterije.  
Postoje tri kandidata za predsjednika: 

1. Marin Mikša 
2. Marko Pleše 
3. Nikola Srečec 

 
U međuvremenu Nikola Srečec je povukao svoju kandidaturu te potporu dao kandidatu Marinu Mikši. 
 
Potom je uslijedilo predstavljanje programa rada predsjedničkih kandidata. 
Kandidat Marin Mikša je prvi predstavio svoj program, potom i Marko Pleše.  
 

Točka 11. 
 

Izborno povjerenstvo je zaključilo da će se glasovanje održati između dva kandidata, kandidata Marin Mikše i 
kandidata Marka Pleše. 
Glasovanje je završeno, listići prebrojani i imamo 58 važećih glasačkih listića, od kojih  

- 30 glasova za kandidata Marina Mikšu i  
- 28 glasova za kandidata Marka Plešu. 

 
Utvrđeno je da je novi Predsjednik ZTSH Marin Mikša. 
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Točka 12. 
 

Novoizabrani Predsjednik ZTSH Marin Mikša predložio sljedeće članove za članove Upravnog odbora: 
2. Nikola Srečec  
3. Alex Humski 
4. Mila Mandl (Knežević) 
5. Ivan Markanović 
6. Tihomir Sinobad 
7. Anja Vreg 
8. Adelka Činko, predsjednik Stručnog odbora 
9. Predstavnik HTS-a 

 
Prijedlog ide na izglasavanje, rezultat glasovanja: 

- 52 glasa ZA,  
- 5 glasova PROTIV i  
- 1 NEVAŽEĆI listić 

 
Točka 13. 

 
Izborna skupština je okončana po završetku posljednje točke činom izglasavanja novog Predsjednika ZTSH. 
Nije bilo dodatnih pitanja ni komentara. 
 
 
Završeno u 13.20 sati. 
 
 
 
U Umagu, 18. srpnja 2017. godine 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelj zapisnika: 
 
 
 
Antonia Dražić       Mateja Milinković 
 
 
 
        Alen Vlahović 


